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Special offer for CGCC Promotion:  
Valid date : January 1, 2022 till 31 December, 2022 有效日期 : 二零二二年一月一日至十二月三十一日 

Privileges & Benefits 尊享福利: 

A. 20% discount off of The Best Available Rate – Room 以八折預訂“酒店最優惠價格”- 客房 

- Free use of Swimming Pool (closed in winter) and Fitness Centre 
免費使用游泳池(冬季暫停開放)及健身室 

- 10% discount Food & Beverage consumption（Except Delaney’s The Irish Pub） 

於酒店餐廳消費可享 9 折優惠 (此優惠不包括 Delaney’s 愛爾蘭酒吧 (地庫一樓) 

- Free upgrade to Premier Ocean room type (Subject to room availability)  

免費升級至卓越房(視乎訂房時供應情況而定) 

- Late check out till 14:00hrs (Subject to room availability) 
延遲退房時間至下午 2 時正(視乎訂房時供應情況而定) 

Remarks:  
*This offer must be applied in advance when making booking thru our Reservation Department and presented 

the related membership/staff card 
此優惠需提前於酒店訂房部預訂，並出示有關會員/員工卡作紀錄。 

*The above room rate is inclusive of 10% service charge and per room per night basis 

此優惠已含 10%服務費並以每房每晚計算。 

 

B. Special offers at “Delaney’s The Irish Pub (basement 1) Delaney’s 愛爾蘭酒吧 (地庫一樓) 

- Set Lunch buy 5 get the 6 lunch free (set lunch is applicable to the one with lower value) 
午餐買五送一 (適用於價格較低者)  

Remarks:  

*This offer can be used by non-room guest but must be presented the related membership/staff card 
非酒店住客也可適用, 需於消費時提供有關會員證作紀錄 

The above offer cannot be used in conjunction with any other discount rates. (e.g. In House 10% 

discount offer)以上惠不可與其他折扣或優惠同時使用 (例如 : 房客九折優惠不能同時使用) 

 

For enquiries: (852)2862 1001 or reservation@wharney.com 


